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Please visit the ANVF 2025 official website
for more information and real-time updates：

请登录亚洲愿景论坛 2025官方网站，获取更多会议资讯：

https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/

Thank you for joining us at the ANVF 2025 this September. We have prepared this guide 
with key information for your reference and planning. We look forward to welcoming you in 
Singapore!   

欢迎参加亚洲愿景论坛 2025！我们精心准备了本指南，汇集论坛关键信息，供您参考与
安排行程。期待九月在新加坡与您相见！

Scan to view more
了解会议详情

https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/
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1.Before you fly 起飞前

Before entering Singapore 准备进入新加坡

Please check the Entering Singapore page on the Immigration & Checkpoints Authority (ICA) 
website for comprehensive information on all the documents and preparations required for 
travel to Singapore.

请查阅新加坡移民局（ICA）网站的 Entering Singapore页面，了解您前往新加坡旅行所需
准备的所有文件与注意事项。

Visa requirements and application 签证要求及申请

Chinese ordinary passport holders are granted visa-free entry to Singapore for up to 30 days 
under the mutual visa exemption arrangement effective 9 February 2024. If you hold a passport 
from another country, please check your visa requirements on the official websites of the 
Immigration & Checkpoints Authority (ICA) or the Ministry of Foreign Affairs (MFA) of Singapore.

凡持有中国普通护照的旅客，根据自 2024年 2月 9日起生效的中新互免签证协议，可享
受最长 30天的新加坡免签待遇。若您持其他国家护照，请访问新加坡移民局（ICA)或外
交部（MFA)的官方网站，了解相关签证要求。

 
Submit your Singapore arrival card 提交新加坡入境卡

All travelers must submit a health declaration to ICA via the e-Service SG Arrival Card, which 
can only be completed within 72 hours before your scheduled arrival in Singapore. Please 
ensure a timely submission to facilitate a smooth entry.

所有旅客必须通过新加坡电子入境卡服务向新加坡移民局提交健康申报，该申报只能在您

预计抵达新加坡前 72小时内填写。请务必及时提交，以确保顺利入境。

https://www.ica.gov.sg/enter-transit-depart/entering-singapore
https://www.ica.gov.sg/enter-transit-depart/entering-singapore
https://www.ica.gov.sg/enter-transit-depart/entering-singapore/visa_requirements
https://www.mfa.gov.sg/Overseas-Mission/Hong-Kong/Consular-Services/Visa-Information/Visa-Application-for-Individuals
https://www.ica.gov.sg/enter-transit-depart/entering-singapore/visa_requirements
https://www.mfa.gov.sg/Overseas-Mission/Hong-Kong/Consular-Services/Visa-Information/Visa-Application-for-Individuals
https://www.mfa.gov.sg/Overseas-Mission/Hong-Kong/Consular-Services/Visa-Information/Visa-Application-for-Individuals
https://www.ica.gov.sg/enter-transit-depart/entering-singapore/sg-arrival-card
https://www.ica.gov.sg/enter-transit-depart/entering-singapore/sg-arrival-card
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Book your accommodation 预订住宿

Please refer to Page 13 for exclusive benefits provided to Forum participants by the Venue 
Partner, Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree. The Forum venue is specially located within 
Singapore's Mandai Wildlife Reserve. For a hassle-free commute, we recommend booking 
your accommodation directly with the Venue Partner. 

Please note: September is a peak season for hotel bookings in Singapore. We strongly 
recommend confirming your accommodation and flight arrangements as early as possible to 
avoid inconvenience.

请查看第 13页，了解论坛场地合作伙伴——新加坡万态雨林悦榕庄为参会嘉宾提供的

专属礼遇。论坛场地位于新加坡万态野生动物保护区内。为方便出行，我们建议您直接 
预订场地方酒店的住宿。

温馨提示：9 月为新加坡酒店预订高峰期。我们强烈建议您尽早确认住宿与行程安排，以
免造成不便。
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2. Arrival in Singapore 到达新加坡

From Changi Airport to city / venue 从樟宜机场前往市区 / 会场

Getting a taxi at Changi Airport

Taxis are readily available at the designated taxi stands in the Arrival areas of Terminals 1 to 4 at 
Singapore Changi Airport. A ride to the city centre typically takes around 30 minutes and costs 
between S$25 and S$45 (fares are metered and an airport surcharge will be applied).

Private hire (Ride-hailing Apps)

Private hire vehicles can be booked through ride-hailing apps such as Grab, Gojek, Zig, Tada, or 
Ryde. Book via the respective mobile app (available on the Apple App Store and Google Play 
Store) and proceed to the designated Arrival pick-up point indicated in your booking.

Public transport 

From Changi Airport MRT Station (CG2), take the East-West Line towards the city. You may 
transfer to other lines to reach your hotel or the Forum venue. The journey downtown typically 
takes 45 to 60 minutes.

在樟宜机场乘坐出租车

新加坡樟宜机场 1 至 4 号航站楼的抵达区均设有出租车乘车点，乘客可方便地搭乘出租车。
前往市区车程约 30 分钟，费用约为 25 至 45 新元（按表计费，另加机场附加费）。

使用网约车（手机应用）

您可通过 Grab、Gojek、Zig、Tada或 Ryde等网约车 APP预约车辆。请在 Apple App Store
或Google Play Store下载相应应用程序进行预订，并前往预订信息中指定的机场接载点上车。

公共交通

从樟宜机场地铁站（CG2）可乘坐地铁东西线前往市区，并可换乘其他线路抵达您的酒店
或会场。前往市中心的地铁行程约 45–60 分钟。
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Venue address 会场地址

Forum venue

The main Forum venue is Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree, located at 60 Mandai Lake 
Road, Singapore 729979. It is approximately 24 km from Changi Airport, and the journey by car 
takes around 35 to 45 minutes. 

Parking

If you are driving, please navigate to the Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree car park. 
Parking is charged at S$12++ per entry. A limited number of complimentary parking vouchers will 
be available at the registration desk on a first-come, first-served basis.

Drop-off & parking guide

There are several taxi drop-off points and car parks near the resort. Whether you arrive by taxi or 
by car, please follow the "Resort Carpark & Drop-off" signs.

论坛会场

论坛主会场为新加坡万态雨林悦榕庄，地址：60 Mandai Lake Road, Singapore 729979，距离

樟宜机场约 24公里，车程约 35-45分钟。

停车

如您自驾，可导航至万态雨林悦榕庄停车场。停车费用为每次 12新元（不含税）。组委会
将在签到处按先到先得原则提供数量有限的免费停车券。

落客与停车指引

酒店附近设有多个景区停车场，无论您是打车还是自驾，均请跟随 “Resort Carpark & 
Drop-off” 的标识前往。
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Shuttle Bus Service 班车服务

September 11 & 12 – Post-Conference Shuttle

Shuttle buses will be available at the hotel lobby entrance after the conclusion of the Forum 
sessions on September 11 and 12, providing direct transfers to the Sands Expo and Convention 
Centre.

September 11 – Post-Gala Dinner Transfer

Following the Gala Dinner on September 11, shuttle buses will depart from the hotel lobby 
entrance to the Sands Expo and Convention Centre.

* "Hotel" refers to Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree.

9 月 11 日与 12 日 – 论坛结束后班车

每日主论坛结束后，将在酒店大堂门口安排大巴车，前往金沙会议展览中心（Sands Expo 
and Convention Centre）。

9 月 11 日 – 主题晚宴后班车

主题晚宴（Gala Dinner）结束后，酒店大堂门口将有大巴车前往金沙会议展览中心。

* 上述“酒店”指新加坡万态雨林悦榕庄酒店（Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree）
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3.  Forum essentials  论坛须知

Forum agenda论坛议程

Please visit the ANVF 2025 official website to view the detailed agenda. Kindly note that the 
Forum agenda may be adjusted as necessary, and the most up-to-date agenda and speaker 
information will always be available on the official website.

请登录亚洲愿景论坛 2025 官网查看详细议程。请注意，论坛议程将根据实际情况适时调整，
最新议程及发言嘉宾信息请以官网公布为准。

Business networking visit on Day 3 第三天商务交流参访

Date: Saturday, September 13, 2025, 08:30 – 11:30 AM

Venue: Bird Paradise, 20 Mandai Lake Road, Singapore 729825

Language: Chinese (no simultaneous interpretation available)

Registration: Space is limited. Participants will be selected based on the interest information 
provided during Forum registration, and seat confirmation will be sent by September 5 at the latest.

If you did not submit your interest during registration, please email anvf.caixin@gmail.com to apply.

About Bird Paradise丨 Bird Paradise is Asia's largest bird park and a key part of Singapore's 
Mandai Wildlife Reserve. Home to over 3,500 birds across more than 400 species, the 
park showcases world-class avian habitats and conservation efforts. It serves as a model for 
integrating biodiversity, education, and sustainable tourism. 

时间： 2025年 9月 13日（星期六）上午 08:30–11:30

地点：新加坡万态飞禽公园（Bird Paradise），Mandai Lake Road 20号，729825

语言：中文活动，现场不提供同传服务

报名：本次参访名额有限。我们将根据您在论坛报名时提交的意向信息进行筛选，并

最晚于 9月 5日前发送席位确认通知。若您未在报名时提交参访意向，请发送邮件至           
anvf.caixin@gmail.com报名。

关于新加坡飞禽公园丨飞禽公园是亚洲最大的鸟类主题公园，也是新加坡万态保育区的重

要组成部分。公园拥有逾 400种、3500多只鸟类，展现世界级的鸟类生态环境与保护实
践。它是集生物多样性、公众教育与可持续旅游于一体的典范项目。 

https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/
https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/
mailto:anvf.caixin%40gmail.com?subject=
mailto:anvf.caixin%40gmail.com?subject=
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Attire 

Business casual. As the venue is located in a rainforest, we recommend wearing lightweight 
and breathable fabrics for your comfort.     

Meals and dietary arrangements 

During the two days of the main Forum, morning and afternoon tea breaks with hearty finger 
food, coffee, and tea will be served at designated areas outside the Grand Ballroom.

Lunch will be provided in brown bags without assigned seating. Participants are welcome to 
dine and network either at the tables inside the Grand Ballroom or at the designated open 
areas. Both vegetarian and non-vegetarian options will be available.

Language

The Forum's plenary sessions and most closed-door discussions will be conducted in English, 
with simultaneous interpretation in Mandarin Chinese. For events in Mandarin, simultaneous 
interpretation in English will be provided as well.   

Non-smoking event

The Forum is a non-smoking event. Smoking or vaping is prohibited on the premises. Please 
observe the Hotel's designated smoking areas.

Wi-Fi

Complimentary Wi-Fi is available at Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree. Login details 
will be displayed at the registration desk on the day of the Forum.

Session Video Records 

Major sessions of the forum will be recorded and available after the event on Youtube, Caixin 
Global, and Caixin Video & Audio.

Key information to note 论坛指引

https://www.youtube.com/@caixinglobal
https://www.caixinglobal.com/video-list/
https://www.caixinglobal.com/video-list/
https://video.caixin.com/
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着装安排

商务便装。由于会场靠近雨林，我们建议穿着轻便、透气的服装以保持舒适。

餐饮和饮食安排

论坛两日期间，我们将在宴会厅外的指定区域提供丰盛的点心、咖啡和茶，作为上午和下

午的茶歇。

午餐将以纸袋简餐形式提供，不设指定座位。参与者可选择在宴会厅内的餐桌用餐，或在

指定区域交流用餐。我们将提供素食和非素食两种选择。

会议语言

论坛的主会场和大部分闭门讨论将以英语进行，并提供普通话的同声传译。若以普通话进

行的活动，将提供英语的同声传译。

禁烟

本论坛为无烟活动，现场禁止吸烟或吸电子烟。请自行寻找酒店指定的吸烟区域。

Wi-Fi

酒店提供免费Wi-Fi，论坛当天请前往签到处查看网络名称与密码。

会议视频回放 

重要场次回放可在财新国际 Youtube 官方账号、财新国际官网以及财新视听查看。

https://www.youtube.com/@caixinglobal
https://www.caixinglobal.com/video-list/
https://video.caixin.com/
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Forum layout 论坛现场图

HOTEL LOBBY
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Please kindly note:

 · All morning sessions will be held in the Meranti Ballroom. In the afternoon, there will be
   two parallel sessions: one in the Meranti Ballroom and the other in the Green Canvas. 
 · The taxi drop-off point (in front of the hotel lobby) is located between the two venues. 
   Registration will take place in the Meranti Ballroom. 
 · The two venues are about a 4-minute walk apart, with clear directional signs provided 
   along the way.

温馨提示： 
 · 上午所有会议将在 Meranti Ballroom 举行。下午将有两场平行论坛，分别在 
       Meranti Ballroom 和 Green Canvas 举行。 
 · 出租车下客点（酒店大堂正前方）位于两个会场之间。签到处设在 Meranti Ballroom。 
 · 两个会场步行约 4 分钟可达，沿途将设置清晰的指引标识。
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 More details on the venue layout丨 更多会场细节
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Connect · Collaborate · Create Opportunities

Vision Link is the ANVF 2025's official business matching platform, designed to help 
participants showcase their company's strengths and connect with relevant partners.

Access period

The platform will open two weeks before the Forum and remain accessible for one week after 
the event.

What you can do on Vision Link

 · Showcase your company profile and business interests

 · Browse attending company profiles

 · Connect with potential partners and schedule 1:1 meetings in advance

How to access

 1. Visit the ANVF 2025 Official Website

 2. Log in to Vision Link using the password we will send you two weeks before the Forum

Important notes

If you wish to update your company profile or adjust your privacy settings to remain invisible 
to other participants, please contact anvf.caixin@gmail.com. 

Vision Link丨 ANVF 2025 Business matching platform

4. Vision Link platform 会遇商机平台

https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/
mailto:anvf.caixin%40gmail.com?subject=
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会遇商机丨 ANVF 2025 商机对接平台

连接 · 合作 · 共创机遇

会遇商机平台是亚洲愿景论坛 2025的官方商机对接平台，旨在帮助参会者展示企业优势，
并精准寻找潜在合作伙伴。

开放时间

平台将于论坛开始前两周开放，并在活动结束后一周内继续可用。

平台功能

 · 展示贵公司资料与合作需求

 · 浏览其他参会企业信息

 · 提前预约潜在合作伙伴，在论坛期间一对一会面

使用方法

 1.访问 亚洲愿景论坛 2025 官网 

 2.使用组委会在会前两周发送的密码登录

其他说明

如需更新公司资料，或调整隐私设置以在平台上保持隐身状态，请联系 anvf.caixin@gmail.com. 

https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/
mailto:anvf.caixin%40gmail.com?subject=
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5. Exclusive offers from partners 专享优惠

ANVF 2025 Venue Partner: Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree

As the official Venue Partner of the ANVF 2025, Mandai Rainforest Resort by Banyan Tree 
is offering exclusive accommodation packages for Forum participants. Due to the special 
location of the Forum venue, we recommend booking your accommodation directly at the 
venue hotel for a worry-free stay. Special rates start from SGD 320 per night (excluding taxes 
and fees) and includes daily breakfast for two.

Forum participants may book the exclusive packages through HERE. Room types and 
availability are limited and offered on a first-come, first-served basis.

ANVF 2025 场地合作伙伴：新加坡万态雨林悦榕庄

作为 ANVF 2025 的官方场地合作伙伴，新加坡万态雨林悦榕庄为论坛嘉宾提供专属住宿优惠。
鉴于论坛举办地点的特殊性，我们建议您直接预订会场酒店，享受便捷无忧的住宿体验。专属

优惠价格每晚 320新元起（不含税费），并包含双人每日早餐。

论坛嘉宾可通过此链接预订专属套餐，房型及数量有限，先到先得。

Please note: The above rates exclude taxes and fees. Offers from partner organisations are provided at their sole 
discretion. Caixin Global and its subsidiaries assume no responsibility for any agreements made in this regard.
请注意：上述价格不含税。所有合作伙伴所提供的优惠由其全权决定，财新国际及其附属公司对于由此达成的任何

协议或安排不承担任何责任。 

Kindly note: Rainforest Rooms are now fully booked. Only a limited number of Rainforest Treehouses remain 
available, so please make your reservation as soon as possible.
敬请注意：目前雨林大床房 /双床房已售罄，仅剩少量万态雨林树屋可预订。

SGD 320++ per night
每晚 320 新元（不含税）

Rainforest Room (King Bed / Double Double) 
雨林大床房 / 双床房

SGD 950++ per night
每晚 950 新元（不含税）

Mandai Rainforest Treehouse
万态雨林树屋

https://be.synxis.com/?adult=1&arrive=2025-09-11&chain=17604&child=0&config=BTSGMR&currency=SGD&depart=2025-09-12&hotel=47596&hotellist=BANYAN&level=hotel&locale=en-US&productcurrency=SGD&promo=CAIXIN&rooms=1&theme=BTSBE
https://be.synxis.com/?adult=1&arrive=2025-09-11&chain=17604&child=0&config=BTSGMR&currency=SGD&depart=2025-09-12&hotel=47596&hotellist=BANYAN&level=hotel&locale=en-US&productcurrency=SGD&promo=CAIXIN&rooms=1&theme=BTSBE
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6. Participation guidelines 参会者准则
Participation guidelines  参会者准则

The Forum encourages open and constructive dialogue around the topics listed on the official 
agenda. To help minimise legal and compliance risks, participants are advised to observe the 
following guidelines:
 A. Substantive discussions, including post-session conversations, should remain focused on
      topics outlined in the official agenda.
 B. Participants should avoid discussions involving competitive relationships or any
         confidential business information - such as non-public strategies, product development
         plans, pricing, customer data, or other proprietary information.
By joining the Forum, you confirm that your participation complies with applicable laws and 
your organisation's policies on gifts, hospitality, and entertainment.

论坛鼓励参会者围绕议程所列主题展开开放且建设性的交流。为帮助降低潜在的法律和合

规风险，请注意以下事项：

 A. 所有实质性讨论，包括会后交流，应聚焦于议程中明确的主题；
 B. 参会者应避免涉及竞争关系的讨论，或分享任何商业机密信息，例如未公开的战略、
      产品开发计划、定价、客户资料或其他专有信息。
参与本论坛即视为您确认将遵守相关法律法规，并符合您所在机构关于礼品、款待与娱乐

的相关政策。
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Have you taken steps to offset your carbon footprint? 您是否已经采取措施来抵
消您的碳足迹？

Your participation is vital to our efforts to reduce the Forum's environmental impact. We 
encourage you to actively contribute by:
 1. Choosing sustainable travel options;
 2. Practising responsible waste management;
 3. Minimising the use of single-use items; and
 4. Engaging in sustainability-related discussions during the Forum - sharing your knowledge,
     experiences, and ideas for reducing our collective environmental footprint.
We believe that every action makes a difference. Together, we can create a greener and more 
sustainable future.

作为参会者，您的积极参与对于减少论坛对环境的影响至关重要。我们鼓励您：

 1.选择更环保的出行方式 ;
 2.实行负责任的垃圾处理 ;
 3.减少一次性用品的使用 ;
 4.在论坛中参与可持续发展相关的讨论，与他人分享您的知识、经验和想法，
     共同探索减少环境影响的解决方案。
我们坚信，每一个行动都能带来改变。让我们携手迈向更加绿色、更加可持续的未来。



Find all forum-related information at:

查看论坛相关信息，请访问：

https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/

Follow us on 关注我们 

Contact us 联系我们 

LinkedIn: Caixin Global 

Twitter: @caixin

Facebook: Caixin Media 

YouTube: Caixin Global

Sponsorship and Partner Inquiries 赞助和合作伙伴问询

anvf@caixin.com

Speaking Inquiries 发言问询

han_wei@caixin.com 

Participants Inquiries 参会问询

cassieren.caixin@gmail.com

Media Inquiries 品牌问询

xinyiliu@caixin.com

https://www.caixinglobal.com/caixin-anvf-2025/
https://www.linkedin.com/company/caixin-media/
https://twitter.com/caixin
https://www.facebook.com/caixinmedia
https://www.youtube.com/@caixinglobal
mailto:anvf%40caixin.com?subject=
mailto:han_wei%40caixin.com%20?subject=
mailto:cassieren.caixin%40gmail.com?subject=
mailto:xinyiliu%40caixin.com?subject=












碧汇涓滴绿能
澄启千顷光程

光储电站投建 电⼒资产运营 综合能源服务 电⼒交易 碳资产管理 能源物联⽹

Power Creates Green

使 命







www.roboai.io

Smart Mobility
Smart Device
Smart Contract

Pioneering 
the Intelligent Future
with a Fully Integrated 
AI Ecosystem  






